

**YUKON**

**CANADA**

ORDER-IN-COUNCIL 2019/70

YUKON COLLEGE ACT

Whereas

Yukon College is proposing to offer a four-year Bachelor of Business Administration degree program;

Pursuant to a Memorandum of Agreement between the Government of Yukon and the Government of Alberta, the Campus Alberta Quality Council reviewed Yukon College's proposal to determine if the degree program meets the Campus Alberta Quality Council's standards of quality; and

The Campus Alberta Quality Council determined that the degree program meets its standards of quality and recommended that the degree program be approved by the Government of Yukon.

Pursuant to the *Yukon College Act*, the Commissioner in Executive Council orders

**1** The attached *Regulation to amend the Degrees Regulation (2019)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon,

*March 28,*

2019.

  
\_\_\_\_\_  
Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

**YUKON**

**CANADA**

DÉCRET 2019/ 70

LOI SUR LE COLLÈGE DU YUKON

Attendu :

que le Collège du Yukon se propose d'offrir un programme de baccalauréat en administration des affaires d'une durée de quatre ans;

que, conformément au memorandum d'accord entre le gouvernement du Yukon et le gouvernement de l'Alberta, le Campus Alberta Quality Council a examiné la proposition du Collège du Yukon afin d'établir si le programme respecte les normes de qualité du Campus Alberta Quality Council;

que le Campus Alberta Quality Council a établi que le programme respecte ses normes de qualité et a recommandé que le programme soit approuvé par le gouvernement du Yukon,

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur le Collège du Yukon*, décrète :

**1** Est établi le *Règlement de 2019 modifiant le Règlement sur les grades* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *28 mars*

2019.

**YUKON COLLEGE ACT****REGULATION TO AMEND THE DEGREES  
REGULATION (2019)**

**1** This Regulation amends the *Degrees Regulation*.

**Section 1 replaced**

**2** Section 1 is replaced with the following:

1 The following are prescribed degrees for the purposes of section 19 of the Act:

- (a) Bachelor of Arts in Indigenous Governance;
- (b) Bachelor of Business Administration.

**LOI SUR LE COLLÈGE DU YUKON****RÈGLEMENT DE 2019 MODIFIANT LE  
RÈGLEMENT SUR LES GRADES**

**1** Le présent règlement modifie le *Règlement sur les grades*.

**Remplacement de l'article 1**

**2** L'article 1 est remplacé par ce qui suit :

1 Les grades suivants sont établis comme grades prévus par règlement aux fins de l'article 19 de la Loi :

- a) le baccalauréat ès arts en gouvernance autochtone;
- b) le baccalauréat en administration des affaires.